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PROTOKÓŁ Nr 40/2024 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się w dniu 19 lutego 2024 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie przy ul. Białostockiej 7 

 

 

Czas trwania posiedzenia: 16:07 – 18:11 

 

Posiedzeniu przewodniczył pan Robert Lewkowicz – Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 8 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 

do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz, 

Skarbnik Joanna Kunikowska, 

Kierownik Wydziału OSO Marcin Siedlecki, 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki, 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wasilkowie Elżbieta Kisło. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz powitał obecnych i otworzył posiedzenie. 

Sprawdził kworum na podstawie listy obecności. Stwierdził, że obrady są prawomocne.  

 

Odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2023 r. 

3. Plan pracy Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie na 2024 r. 

4. Plan pracy Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wasilkowie na 2024 r. 

5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2023 r. 

6. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższa sesję Rady Miejskiej. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 2 porządku obrad – 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania. 
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W głosowaniu udział wzięło 8 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 8; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad – Plan 

pracy Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie na 2024 r. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki omówił 

plan pracy. Stanowi on załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. 

 

Radna Anna Pszczółka poprosiła o bardziej szczegółowe omówienie planu. Zapytała o 

organizację Dni Wasilkowa. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki 

powiedział, że tegoroczne Dni Wasilkowa odbędą się w terminie 25-26 maja. Podobnie jak w 

roku ubiegłym przez okres ok. dwóch tygodni będą odbywały się wydarzenia przy udziale 

różnych podmiotów. Na chwilę obecną żadne umowy nie zostały podpisane. 

 

Radny Robert Lewkowicz zapytał na czym polega wydłużenie godzin pracy Ośrodka i czy 

wiąże się ono ze zwiększeniem liczby etatów. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki 

powiedział, że wydłużenie godzin czasu pracy jest praktykowane od pewnego czasu. W celu 

zwiększenia dostępności Ośrodka, zajęcia odbywają się od rana do wieczora w tygodniu, a 

także  w soboty i niedziele. W czwartki, piątki i soboty w godzinach 17-20 otwarte są również 

świetlice podlegające MOAK. Zajęcia w nich prowadzone są przez nowe osoby zatrudnione na 

część etatu (łącznie 1 ¼ etatu). Zatrudnienie w stosunku do roku poprzedniego nie zwiększyło 

się, gdyż jedna osoba zrezygnowała z pracy, a inna jest na urlopie wychowawczym. 

 

Radny Robert Lewkowicz zapytał jakie zajęcia dodatkowe są w ofercie MOAK. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki – m.in. 

zajęcia plastyczne, florystyczne, muzyczne, zajęcia świetlicowo-animacyjne w świetlicach, 

nauka gry w szachy. Poszukiwany jest instruktor nauki gry na perkusji. 

 

Radna Anna Pszczółka powiedziała, ze MOAK mógłby wejść we współpracę ze szkołami w 

celu znalezienia miejsca do prowadzenia zajęć np. muzycznych. 
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Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki – ciężko 

byłoby planować działalność Ośrodka przy wykorzystaniu zasobów placówek edukacyjnych. 

MOAK korzysta z sal szkolnych jednak wiąże się to z pewnymi trudnościami – pracownicy 

szkoły muszą być obecni, żeby sale udostępnić itd. W szkołach odbywają się zajęcia 

pozalekcyjne. 

 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 4 porządku obrad – Plan 

pracy Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wasilkowie na 2024 r. 

 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wasilkowie Elżbieta Kisło omówiła plan pracy. 

Stanowi on załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący zapytał czy Biblioteka planuje powiększenie księgozbioru. 

 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wasilkowie Elżbieta Kisło powiedziała, że 

biblioteka zaopatruje się w nowe pozycje jednak problemem jest to, że brakuje miejsca. 

 

Radna Anna Pszczółka zwróciła uwagę na obsługę czytelników. Pochwaliła działania 

Biblioteki zmierzające do zaspokajania potrzeb użytkowników niepełnosprawnych i seniorów 

poprzez dostarczanie książek do domu. 

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 5 porządku obrad – 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2023 r. 

 

Kierownik Wydziału OSO Marcin Siedlecki przedstawił sprawozdanie. Stanowi ono 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 6 porządku obrad – 

Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

 

a) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2024 r. 

b) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków 

na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-

2040. 

 

 



4 
 

Skarbnik Joanna Kunikowska przedstawiła łącznie projekty uchwał. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o 4 995 131 zł z tytułu: 

- środków z Funduszu Przeciwdziałania Covid-19 z przeznaczeniem na zwrot podatku VAT 

zawartego w cenie paliwa gazowego - 20 400 zł, 

- subwencji ogólnej - 4 974 731 zł. 

II. WYDATKI - plan wydatków zwiększa się o 5 055 272 zł z przeznaczeniem na: 

-  zwrot podatku VAT zawartego w cenie paliwa gazowego - 20 400 zł, 

- dotację spółce wodnej - 30 000 zł, 

- Przebudowę ul. Wasilkowskiej i Brzozowej w Nowodworcach -328 000 zł, 

- inwestycję Modernizacja Urzędu Miejskiego w Wasilkowie - 550 000 zł, 

- inwestycję Remiza w Dąbrówkach - 39 000 zł, 

- oświatę - 3 797 731 zł, 

- przeciwdziałanie alkoholizmowi - 60 141 zł, 

- projekt Dostępny Wasilków - dokumentacja - 20 000 zł, 

- utrzymanie świetlic wiejskich - 210 000 zł. 

Dokonano zmiany klasyfikacji budżetowej zajęcia pasa drogowego z rozdz. 75618 § 0490 na 

rozdz. 60016 §0620 oraz dokonano przesunięcia między rozdziałami w planie dochodów 

oświaty - 2 500 zł. 

W ramach f. sołeckiego Studzianki II przeniesiono 6 000 zł z bieżącego utrzymania dróg na 

Dokumentację ul. Spółdzielczej w Studziankach. 

Deficyt zwiększony o 60 141 zł zostanie pokryty niewykorzystanymi środkami pieniężnymi 

na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu - 

przeciwdziałanie alkoholizmowi. 

W wolnych środkach kwotę 2 285 899 zł stanowią środki RFRD, które wpłynęły w 2023 r., 

a zostaną wydane w 2024 r.: Przebudowa ul. Łąkowej w Studziankach – 691 830 zł, Budowa 

ścieżki pieszo-rowerowej na odcinku Osowicze- Białystok – 1 555 138 zł, Budowa ul. Dolnej 

w Wasilkowie – 38 931 zł oraz 421 zł - pozostałe do zwrotu środki programu Asystent rodziny. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. Zapytał jaką kwotę 

subwencji oświatowej otrzymała gmina na ten moment i jakie są kryteria jej naliczania. 

 

Skarbnik Joanna Kunikowska – 3 590 301 zł. Wysokość subwencji jest uzależniona od wielu 

czynników. Środki z budżetu państwa przeznaczone na oświatę dzielone są na poszczególne 

samorządy. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmian do budżetu gminy na 2024 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 5; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 3. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków na lata 2024-2027 wraz 

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2040. 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 5; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 3. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad 7 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 7 porządku obrad – Sprawy 

różne. 

 

Do Komisji wpłynął wniosek Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Wasilkowskiej o zabezpieczenie 

w budżecie gminy środków na budowę ławeczki upamiętniającej ks. Rabczyńskiego. 

Inwestycja ta została zgłoszona do wykonania w ramach budżetu obywatelskiego 2024 r. 

 

Radny Karol Krakowiecki powiedział, ze Prezes TPZW zwrócił się do niego z ww. sprawą. 

Zapytał czy jest możliwość znalezienia w budżecie środków na ten cel.  

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz – ideą budżetu obywatelskiego jest to, że 

mieszkańcy składają propozycje inwestycji, promują je, a następnie oddają głos, tym samym 

decydując, na które projekty przeznaczyć środki z budżetu. Zgodnie z regulaminem to projekty 

zwycięskie, wyłonione w drodze głosowania, były wprowadzane do budżetu i realizowane. W 

tym przypadku mamy do czynienia z projektem, który nie uzyskał większości głosów 

mieszkańców, a mimo to wnioskowane jest wprowadzenie go do budżetu na równi z projektami 

zwycięskimi.  

Jednak biorąc pod uwagę to, że jest to bardzo ciekawa inicjatywa, ciesząca się dużym 

poparciem, Burmistrz podjął starania, aby pozyskać środki zewnętrzne na ten cel. Wobec tego 

projekt utworzenia ławeczki został wpisany do budżetu jednak z założeniem dofinansowania 

ze źródeł zewnętrznych. 

 

Radny Karol Krakowiecki zaproponował dyskusję nad zmianami w regulaminie budżetu 

obywatelskiego tak, żeby urealnić szanse na wygraną również mniejszych inicjatyw. 

 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr 38/2023 z 25 października 

2023 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 0; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 8. 
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Protokół nie został przyjęty. Zostanie poddany pod głosowanie na kolejnym posiedzeniu 

Komisji. 

 

Przewodniczący zdecydował, że protokół nr 39/2023 z 4 grudnia 2023 r. zostanie poddany pod 

głosowanie na kolejnym posiedzeniu Komisji. 

 

Ad 8 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz, w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie, 

podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady o godzinie 18:11. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                Protokołowała              Przewodniczył 

 

             Agata Radziszewska            Robert Lewkowicz 

 

 

 

 

 


